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Meddelelser SB-mødet d. 20.6.24 
 
Vi har travlt med at afslutte dette skoleår og planlægge det nye – herunder den nye struktur. 
Vi havde en rigtig god pædagogisk dag sidst i april. De fleste glæder sig til det tættere samarbejde 
omkring eleverne. 
 
Ansættelser 
Vi har ansat Iben Hagedorn som fysik-/kemilærer og naturfagslærer. Iben har allerede taget 
værkstedskurset i Fysik og har undervisningserfaring fra folkeskolen. Iben er Teach Firstlærer. Iben 
erstatter Aron, som har fået job som efterskolelærer i Nordsjælland. Vi kommer til at savne Aron, men 
ønsker ham held og lykke i det nye job. 
Derudover har vi ansat Johanne Pagh som dansklærer i kommende 1. kl.  
Murat Celik er ansat som barselsvikar for Amalie L i særligt matematik og naturfag samt idræt og 
svømning. 
Vi mangler at besætte Signes barselsvikariat. Vi forventer at kunne melde ud kommende uge.  
 
Afgangsprøverne 
Vi afholder prøver i denne tid. Der er stigning i karaktererne i forhold til skriftlig dansk og mundtlig 
dansk. Mundtlig matematik gik rigtig godt, men vi har stadig udfordringer i forhold til skriftlig 
matematik. Der er givet 9,2 i samfundsfag og gode karakterer i engelsk og madkundskab. 
 
Specialanalysen 
Som I sikkert ved, så skal der arbejdes med større inklusion af elever, der ellers er visiteret til 
specialskoler.  
Der var udvalgsmøde i onsdags. Politikerne har udskudt punktet og vi forventer en større 
involveringsproces. 
Direktionens vision er, at vi arbejder hen imod større inklusion. Det betyder ikke, at vi ikke kan få elever 
på specialskole, men blot i mindre grad. Vi får til gengæld tildelt flere ressourcer, så vi kan arbejde med 
”mellemformer” – altså forskellige holddannelser, nestklasser m.v.. 
Det kræver viden (efteruddannelse), lokaler og måske anderledes møbler. Vi kommer som sagt til at få 
mere viden om dette i løbet af sensommeren. I vil løbende blive informeret. 
 
 


